
ÅRSMÖTESPROTOKOLL 
GÄVLEBORGS BRIDGEFÖRBUND 
 
Protokoll fört vid ordinarie årsmöte i Skutskär 2004-02-14. 
 
1. Upprop, godkännande av fullmakter, fastställande av röstlängd. 
    Ordf Anders Norin hälsade välkommen till årsmötet. Fullmakter lämnades in för 
    Bertil Larsson Sandviken, Rolf Moberg Österfärnebo och Marianne Melchior- 
    Ericson Skutskär. Röstlängden godkändes. 
2.  Föredragningslista. 
    Gicks igenom och godkändes. 
3. Val av mötesordförande. 
    Anders Norin valdes att leda årsmötet. 
4.  Val av mötessekreterare. 
    Kjell Holmgren valdes att skriva protokollet. 
5.  Val av två justeringsmän att jämte ordförande justera årsmötesprotokollet. 
    Valdes Lennart Persson och Jocke Guldbrand. 
6.  Mötets behöriga utlysande. 
    Kallelse och dagordning hade legat på nätet en månad. Dessutom per post till de 
    föreningar, som inte har tillgång till Internet. Mötet godkände utlysandet.. 
7. Styrelsens berättelse för 2003. 
    Den skriftliga verksamhetsberättelsen samt berättelsen från den tävlingsansvarige 
    gicks igenom. Godkändes och lades till handlingarna. 
8. Balansräkning. 
    Efter korrigering av ett tryckfel, så godkändes balansräkningen. 
9.  Revisorernas berättelse. 
    Lästes upp av Bertil Larsson. Föreslogs ansvarsfrihet för styrelsen. 
10. Ansvarsfrihet för styrelsen. 
    Mötet beviljade ansvarsfrihet för styrelsen för 2003. 
11. Styrelsens budget för 2004. 
    Den budget som styrelsen lade fram visar på en omsättning av 28.500,-, dvs i stort sett 
    lika tidigare år. 
12. Bestämmande av avgifter till GBF. 
    Styrelsens förslag var 50 kr, dvs oförändrat. Godkändes av mötet. 
13. Behandling av motioner. 
    Två motioner hade inkommit. En från Carina Westlin och en från Kent Maltein. Båda    
    berör i första hand tävlingsverksamheten och hade behandlats av styrelsen. Gicks nu 
    igenom muntligt med mötet. 
    Urban Björklund föreslog att styrelsen skulle bestämma spelprogrammet, med motionerna 
    i åtanke. 
    Kent Maltein föreslog att startavgiften i olika silvertävlingar skulle sänkas, för att om 
    möjligt få fler startande. 
    Ulf Westlin föreslog att att vi skulle fortsätta med sammandrag i DM-lag. 
    Anders Norin föreslog att det i inbjudan bör framgå – eventuellt via enkät – om man önskar 
    spel på vardagskvällar, eller sammandrag. 
    Kent Maltein föreslog att det skulle vara 36 par i DM-finalen. 
     Per Jernberg, Bertil Larsson m.fl. ansåg att nuvarande 28 par räcker bra. 
    X-rallyt återuppstår, nu under namnet Bridgerallyt. 



14. Ärenden som styrelsen önskar behandla på mötet. 
      Fanns inga. 
15. Val av förbundsordförande. 
     Anders Norin hade avsagt sig och valberedningen hade verkligen ansträngt sig att finna 
    en ny. Dock med idel avsägningar. 
    Nu omvaldes Anders Norin för ett år, med löfte från valberedningen att finna en ny ordför- 
    ande till nästa årsmöte. 
16. Val av övriga styrelseledamöter. 
     Yvonne Ström omvaldes för två år. 
      Per Jernberg nyvaldes för två år. 
      Lennart persson fyllnadsval för ett år. 
     Kjell Holmgren och Marianne Melchior-Ericson har ett år kvar på sin mandatperiod. 
17.  Val av styrelsesuppleanter. 
    Nyval av Lars-Göran Lindgren för två år. Heikki Seppänen har ett år kvar. 
18. Val av revisorer och revisorssuppleanter. 
    Omval av Bertil Larsson och Anders Wike, med Kent Rudberg som suppleant. 
19. Val av valberedningskommitté. 
    Valdes Urban Björklund, Tore Enbarr och Kent Maltein, med Urban som sammankallande. 
20. Val av ombud till FSB riksstämma. 
     a)Det blir ingen kongress i år. b) styrelsen beslutar om deltagande i Distriktsträffen. 
21. Övriga frågor. 
    a. Kent Maltein frågade hur GBF kan tackla problemen hos Gävle BK. Ordf meddelade att 
    skrivelse skickats dit angående eventuella icke riksanslutna medlemmar. 
    b. Carina Westlin frågade hur styrelsen agerat betr klubbar med färre än åtta medlemmar. 
    Ordförande meddelade att muntlig kontakt och info tagits med de aktuella klubbarna. 
    c. Rolf Moberg frågade om riksanslutna medlemmar och Anders Norin gjorde en ingående 
    förklaring. Rolf trodde att många spelare skulle försvinna . 
    d. Rolf Lönnholm frågade om Bronspoäng. Per Jernberg förklarade att bronspoäng måste 
    delas ut, om klubben är ansluten till FSB. 
    e. Rolf Moberg föreslog att GBF styrelse skulle göra ett infoblad och skicka ut till klubbar- 
     na, med vanlig post. Där skall informeras ytterligare om riksanslutningen av medlemmar. 
22. Mötets avslutning. 
     Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 
Skutskär 14 feb. 2004.    
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